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Abstract (en)
[origin: US4622000A] For the continuous or discontinuous production of propellant charge powder in strand form with axially parallel channels
having a clearly defined identical diameter and reproducible geometry of the channel arrangement, a press is provided, which has at least one
cavity, and which is provided in its strand-forming area with a plurality of needles for shaping the channels, said needles being constructed as open
hollow needles and are subject to the action of a fluid with a limited overpressure.

Abstract (de)
Für die kontinuierliche oder diskontinuierliche Herstellung von Treibladungspulver in Strangform mit achsparallel verlaufenden Kanälen mit
definiertem gleichem Durchmesser und reproduzierbarer Geometrie der Kanalanordnung ist eine Presse mit wenigstens einer Formmatrize
vorgesehen, die in ihrem den Strang formenden Bereich eine Mehrzahl von parallel angeordneten Nadeln zum Einformen der Kanäle aufweist, die
als offene Hohlnadeln ausgebildet und mit einem Fluid mit geringem Überdruck beaufschlagt sind.
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